
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 21. 09. 2021 

 

 

Prítomní:    

 

JUDr. Martin Smolka, predseda 

Dominik Gabriel, člen 

Mgr. Viliam Čacho, odborík pre šport 

Mgr. Igor Schlesinger, odborník pre šport 

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

Bc. Katarína Kubíková, garant komisie 

 

Ospravedlnení:  

 

Marcel Meravý, člen  

Ing. Ladislav Matejka, člen 

 

 

P R O G R A M :           

1. Privítanie. 
2. Príprava rozpočtu na r. 2022. 
3. Využitie športovej haly na r. 2022. 
4. Vyjadrenie pripomienok k dokumentu „Koncepcia športu“. 
5. Rôzne 
6. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie viedol predseda komisie JUDr. M. Smolka. V úvode privítal 

prítomných a oboznámil členov komisie  s programom zasadnutia.  

 

Komisia odsúhlasila  program zasadnutia aj vystúpenie hostí:  

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

K bodu č. 2 

 

 P. Barnová informovala prítomných o  príprave rozpočtu na r. 2022 v programe 8 Šport 

a mládež. Požiadavky na rozpočet na r. 2022 boli zapracované do návrhu rozpočtu. Ďalej sa 

týmto návrhom bude zaoberať MsZ mesta Trenčín na svojom zasadnutí. 

  

 



K bodu č. 3 

  

 Komisii športu bola doručená žiadosť o súhlas a stanovisko na bezplatné využívanie 

mestskej športovej haly na Sihoti pre tréningový a zápasový proces mládeže pre rok 2022 

v celkovom počte hodín 4570. K žiadosti bol priložený plán prípravy v obidvoch športových 

halách.  

 Členovia komisie prediskutovali rozpisy tréningov pre jednotlivé kluby a uzniesli sa, že 

nesúhlasia s uvedený návrhom. Predseda komisie p. Smolka dohodne stretnutie s p. Ságom, na 

ktorom  prehodnotia uvedený návrh a upravia ho podľa potrieb športových klubov a tiež veku 

športovcov. 

 Vzhľadom k blížiacej sa zimnej sezóny je potrebné zahrnúť do návrhu rozpisu aj športy, 

ktoré v letnej sezóne využívali vonkajšie prostredie. 

 P. Sága požiadal komisiu športu o zváženie možnosti využitia aj telocviční základných 

škôl za účelom tréningového procesu v popoludňajších hodinách. 

 

Komisia nesúhlasí: 

s návrhom plánu prípravy tréningov pre jednotlivé športové kluby v mestskej športovej 

hale na Sihoti. 

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

K bodu č. 4 

  

 Predseda komisie p. Smolka sa opätovne pokúšal kontaktovať p. Krajniaka, čo sa mu 

do zasadnutia komisie znova nepodarilo. Rovnako aj kancelária primátora neúspešne 

kontaktovala p. Krajniaka. Vzhľadom k uvedenému nebolo možné vyjadriť žiadne 

pripomienky k dokumentu „Koncepcia športu“. Členovia komisie navrhujú pristúpiť 

k sankciám za nedodržanie zmluvy a zároveň odstúpiť od zmluvy o dielo medzi Mestom 

Trenčín a SportComm s.r.o. Bratislava. 

 

K bodu č. 5 

 

 Komisia športu žiada o opätovné vytvorenie pozície „referenta športu“, vzhľadom 

k tomu, že členovia komisie nevidia funkčnosť komisie bez referenta pre šport, ktorý by 

dokázal zastrešiť všetky činnosti, nielen dotácie v oblasti športu, napr.: využívanie športovej 

haly a športovísk, komunikácia so základnými školami, športovými klubmi, získavanie 

prehľadu o činnosti športových klubov, kontrola použitia fin. prostriedkov z dotácií 

poskytnutých mestom Trenčín a pod. 

 

Komisia športu žiada:  

opätovné vytvorenie pozície „referent pre šport“. 

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

 

 



Po prerokovaní všetkých bodov  sa predseda komisie poďakoval prítomným za účasť  

a zasadnutie ukončil. 

 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa 12. 10. 2021 o 14.00 hod. 

 

 

 

 

 

                                                                                                         JUDr. Martin Smolka 

             predseda komisie    

 

 

 

 

Zapísali: Ing. Jana Barnová, Bc. Katarína Kubíková 

dňa: 24. 09. 2021                                                                                                               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Uznesenie č. 6/2021 

                        zo zasadnutia Komisie  športu pri MsZ v Trenčíne, 

                                   konaného  dňa 21. septembra 2021 

 

 

 

Komisia nesúhlasí: 

s návrhom plánu prípravy tréningov pre jednotlivé športové kluby v mestskej športovej 

hale na Sihoti. 

 

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

Komisia športu žiada:  

opätovné vytvorenie pozície „referent pre šport“. 

 

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                    JUDr. Martin Smolka 

               predseda komisie 

 


